
 

 

Svenska Sidvagnsklubben SVEA 
Organisationsnummer 802419-4972 

 

Protokoll från styrelsemöte 

 

 

 

Tid: Lördagen 12 augusti 2023 kl 18.00 

Plats: Höganäs, vid Månikas husvagn på Jumbo Run-campingen 

Närvarande: ordförande Tommy Ivarsson, sekreterare Patrik Karlsson, kassör Månika Sager, 

ledamot Christer Fournstedt (del av mötet) samt suppleanterna Holger Lundahl (del av mötet) och 

Tommy Karlsson. Ledamot Dieter Brolund saknades. 

 

 

1. Mötet öppnas 

● Ordförande Tommy Ivarsson hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

2. Dagordningen 

● Dagordningen godkändes. 

 

3. Avstämning av handlingsprogram 2023-2024 

● Internationellt Jumbo Run: Är nu genomfört för 2023. Se punkten 5. 

● Mini-jumbon: Beslut med hänvisning till punkt 16 i årsmötesprotokollet från 2023-

06-17 att kostnadsersättningar för arrangemang av mini-jumbon kan administreras av 

kassören själv upp till 2000 kronor. Vill arrangören ha mer än så krävs ett 

styrelsebeslut. 

● Andra sidvagnsträffar: Inga aktuella just nu. 

● Öka medlemsantalet: Frågan skjuts fram för stunden. Se dock nästa punkt. 

● Hemsida och digitala kanaler: Det finns möjlighet att styra på facebook så att endast 

godkända personer kommer åt viss information, för att skapa ett mervärde för 

medlemmar jämfört med icke-medlemmar. Ett alternativ är att vi gör om gruppen till 

en sluten grupp för diskussioner, och skapar en öppen sida med information om att 

gruppen finns. Detta upplägg kommer dock kräva viss ytterligare administration. 

Samtliga fick i uppdrag att fundera på det här, och Månika lägger upp en fråga till 

facebookanvändarna om vilka åsikter som finns kring detta. Hemsidan kommer att 

byggas om under hösten, och ska då bli mer av en statisk hemsida, eventuellt utan 

nyhetssida. Kalendern är viktig på hemsidan, men köp- och sälj-delen kan tas bort. 

Det som beslutades under punkt 14b vid årsmötet 2023-06-17 gällande GDPR ska 

också beaktas då, liksom det som beslutades under punkt 28 vid årsmötet 2021-05-29 

gällande lagkrav på sidvagnsbyggen. Tommy I och Patrik ansvarar för uppdateringen 

av hemsidan, men kommer behöva input från övriga under arbetets gång. 

● Kommande styrelsemöten: Tommy I kallar till digitalt styrelsemöte under hösten. 

Kallelser kommer primärt via epost. Månika skapar en sluten facebook-grupp för 



 

styrelsen. Patrik skapar ett google-konto för föreningen och ser till att styrelsens 

gemensamma dokument läggs där. 

● Årsmöte för verksamhetsåret 2023: Ej aktuellt att diskutera just nu. 

 

4. Tidningen Sidvagnen 

● Vi behöver få fler att bidra med text till tidningen. Erfarenheten sedan tidigare är att 

det är svårt att få folk att bidra med texter. Kanske kan det fungera att få till 

reseberättelser eller teknikberättelser i intervjuformat? Kanske kan vi be olika 

personer att genomföra sådana intervjuer? Tills vidare beslutades följande: 

i. Christer skriver en reseberättelse från någon av sina resor. 

ii. Patrik och Tommy K skriver en reseberättelse från en resa de gjorde i höstas. 

iii. Månika skriver om minijumbot i Målilla. 

iv. Tommy I skriver om minijumbot och årsmötet i Falkenberg. 

v. Patrik frågar Daniel Ferm om han kan skriva något om minijumbot i Klippan. 

vi. I höstnumret ska det finnas en Jumbo Run-krönika. 

vii. I vårnumret ska det finnas en inbjudan till Jumbo Run. 

viii. Medlemsregistret behöver inte finnas med i tidningen. 

 

5. Jumbo Run 

● Årets Jumbo Run har gått bra, dock med regn och trist med avstånd till 

frukostservering och kortegeplats. FUB Mölndal har visat intresse för Jumbo Run 

2024, men diskussionen med dem har inte kommit igång ännu. Virserum finns 

tillgängligt som reserv. Ett preliminärt intresse från FUB Katrineholm har lämnats in 

för 2025, men även där är mycket oklart än så länge. 

 

6. Övriga frågor 

● Inga övriga frågor fanns att behandla. 

 

7. Mötets avslutande 

● Ordförande Tommy Ivarsson avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

Vid protokollet 

Patrik Karlsson 


